
 
 
 
Protokoll fört vid samrådsgruppens möte 3/3-2016 i Boulecenter Falkenberg. 
 
 
1.    Ordförande Olof Alth öppnade mötet. 
 
 
2.    Närvarolistan ifylldes 
 
       Närvarande: Per-Arne Udén SPF, Sune Bengtsson Lejonen, Henning Christensen Falkboule. Olof Alth  
 
       PRO, Bengt Horn Vessige, Kjell Berglund Tullbron, Lilian Larsson Årstad, Eilert Eskelid Petanque,  
 
       Kenneth Wisén Alliansen. 
 
 
3.    Föreslagen dagordning godkändes. 
 
 
4.    Till protokolljusterare valdes Per-Arne Udén. 
 
 
5.    Föregående mötesprotokoll godkändes. 
 
 
6.    Resultatet av omröstningen angående spel på enbart fredag alternativ fredag och lördag utföll enligt 
 
      följande:  285 röster för spel på fredagar och 64 röster för spel på fredagar och lördagar, sålunda bety- 
 
      dande majoritet för spel på enbart fredagar. 
 
      Resultatet skall anslås på anslagstavlan. 
 
 
7.    Vad har hänt i föreningarna: 
 
        Lejonen har tappat ett par medlemmar samt fått 9 st nya totalt 41 st medlemmar, PRO oförändrat 
 
        53 st, SPF oförändrat 120 st, Tullbron oförändrat 92 st, Petanque 88 st, Årstad har fått ny ordförande 
 
        och oförändrat medlemsantal, Falkboule c:a 45 st och Vessige oförändrat c:a 30 st medlemmar. 
 
 
8.    Övriga frågor: 
 
        Kjell B. informerade om att finare grus kommer att läggas på vissa banor. 
 
        Sune B. belyste behovet av flyttbara resultatskyltar vid tävlingar där fler banor skall inrymmas på 



 

        befintlig banyta. Nuvarande fästen för skyltar utgör en snubblingsrisk. Samrådsgruppen rekommen- 

 
        derar styrelsen att utarbeta förslag till flyttbara resultatskyltar. 
 
        P – problemen vid stora tävlingar diskuterades. Rivningen av gamla idrottshallen kommer kanske att  
 
        påverka parkeringsytan? Något för styrelsen att fundera över! 
 
        Sune B. saknade ungdomsverksamhet inom alliansen. Eilert E. påtalade att detta kräver ledare som 
 
        kan hjälpa till. Sune B. föreslog att styrelsen bildar en ungdomskommité. Kjell B. tyckte att ålders- 
 
        gränsen +65 bör tas bort i seriespel för att underlätta för att få in ”ungdomar”. 
 
 
9.    Nästa mötesdatum skall vara 14 dagar före styrelsemötet och kommer att meddelas senare av ord- 
 
       föranden.  
 
 
10.  Ordföranden förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
Falkenberg den 3 mars 2016 
 
 
 

Sekreterare: 
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